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nyheter Det nye restauranttilbudet Frauna på Frogner har 
søkt serverings- og skjenkebevilling. Rådmannen 
innstiller på at stedet får begge deler godkjent.

Som styrer for bevillingen godkjennes Christina 
Svalestad (bildet). Som stedfortreder godkjennes 
Roy Thomas Merli.

Bevillingen omfatter også utendørs servering og 
skjenking. Formannskapet behandler saken i sitt 
møte 19. september.

Frogner

Søker bevilling
tIps  oss!  
63 85 48 00
redaksjon@indre.no
SMS/MMS: Send IATIPS til 2005 
(tjenesten koster 5 kr)

 

redaksjonsvakt:
Anne Enger Mjåland, 
tlf: 928 18 036

SETSKOG: Scanener-
gy vil bygge vindmøl-
lepark på Setskog. 
– Det er et spennende 
prosjekt. At et selskap 
ønsker å investere 
borti en halv milliard 
kroner på Setskog, må 
vi jo se nærmere på, 
sier ordfører Roger 
Evjen.
Anne enger MjålAnd
anne@indre.no
928 18 036

Evjen legger raskt til at «det 
selvfølgelig må konsekvensut-
redes».

Samtidig er han klar på at 
«fornybare energikilder er 
framtida, og vindkraft vil være 
en viktig bidragsyter».

– Vi ønsker å være en miljø og 
klimavennlig kommune, sier 
ordføreren.

Millioninvestering
Mandag fikk formannskapet i 
Aurskog-Høland en orientering 
om planene fra gründer og sty-
releder Frank Berg i Scanener-
gy. 

Han kunne opplyse at firma-
et er i gang med å bygge en 
vindmøllepark i nabokommu-
nen Marker, med 15 turbiner til 
en kostnad på 700 millioner 
kroner. Den skal stå ferdig om 
et års tid.

Nå retter de blikket mot Aur-
skog-Høland, og mot et område 
ved Sukkerveien på Setskog. 
Her har Scanenergy planer om 
å bygge en vindmøllepark til 
400 millioner kroner, med åtte–
ni turbiner. 

– Steder som egner seg for sli-
ke utbygginger har bra med 
vind, tilgang til nett, støtte i lo-
kalsamfunnet – og ikke så mye 
folk boende i nærheten, sa 
Frank Berg til en lydhør for-
samling lokalpolitikere.

Nå er Berg ute etter å lodde 
stemningen for et slikt prosjekt.

Knut Heggedal var også til 
stede i formannskapssalen 
denne mandagen. Han inntok 
tilhørerbenken sammen med 
Scanenergys daglige leder Tor 
Arne Pedersen. 

– Jeg har kjent Heggedal i 15 
år. Han er kjent for å utvikle 

Setskog, og jeg tok kontakt for å 
høre om han hadde tro på vind-
mølleprosjektet, fortalte Berg. 

– Det tok over et år før han sa 
ja, men nå går vi for det, la han 
til med glimt i øyet.

Avklart med grunneier
Ifølge Berg er det en rekke for-
deler med å bygge vindmøller. 

– Vindmøller er framtida. Det 
er lønnsomt for samfunnet. Det 
forurenser ikke, og støyen er til 
å leve med. 

Scanenergy er ifølge Berg 

opptatt av å bruke lokale leve-
randører og entreprenører un-
der byggingen – og når det gjel-
der den 80 meter lange og seks 
meter brede transporten, «skjer 
det gjerne på natta, og når vei-
myndighetene tillater det».

I Marker bygges landets høy-
este tårn nettopp nå, men hvis 
planene gjennomføres på Set-
skog, vil det bli enda høyere. 
Dermed settes ny Norgesre-
kord. 

Berg viste fram flere foto-
montasjer i formannskapet, der 

det gikk fram at oppstillings-
plassene for turbinene vil bli på 
cirka 1500 kvadratmeter. Vind-
møllene vil skimtes både fra 
parkeringsplassen ved Setskog 
kirke og fra campingplassen på 
Tangen. Selv om anlegget etter 
planen skal bygges langt til 
skogs, er det kanskje ikke så 
rart at det kan sees på lang av-
stand når bladene på vindmøl-
lene er 65 meter lange. 

Scanenergy har avklart even-
tuell bygging med grunneier. 
Kapasiteten på nettet likeså. 

Håper på vindmøllepark på Setskog

Vil investere 400 millioner

plAner: Gründer og styreleder Frank Berg i Scanenergy orienterte formannskapet i Aurskog-Høland.  
 Foto: Anne enger MjålAnd

RØMSKOG: Kjell-Arne 
Ottosson er foreløpig inne i 
Riksdagen på et utjevnings-
mandat. Nå venter han spent 
til alle utenlandsstemmene er 
talt opp.

Som Indre skrev i august, 
har Kjell-Arne Ottosson byttet 
ut lærerjobben ved Rømskog 
skole for en periode, slik at han 
kunne drive valgkamp i 
Sverige. 

43-åringen har vært blant 
toppkandidatene til Kristde-
mokraterna i Värmland. I går 
ble stemmene fra det svenske 
valget talt opp, og resultatene 
viser et uhyre jevnt valgresul-
tat. Nå venter hele Sverige på 
at alle stemmene skal bli 
registrert.

– Det ser bra ut så langt, nå 
er jeg inne i Riksdagen på et 
utjevningsmandat. Men jeg tar 
ikke noe for gitt, vi må vente til 
onsdag når utlandstemmene 
er talt opp, sier Kjell-Arne 
Ottosson.

43-åringen startet i et 
vikariat ved Rømskog skole i 
2009 og ble fast ansatt i 2010. 
Kontaktlæreren rakk å ta imot 
14 sjette- og sjuendeklassinger 
ved årets skolestart, før han 
gikk ut i tre ukers permisjon for 
å drive valgkamp. 

– Om jeg skulle komme inn i 
Riksdagen, vil jeg søke 
permisjon fra lærerjobben i 
Rømskog, sier Ottosson, som 
bor i Ivarsbyn, rett over 
grensen. 

Blir han en del av den 
svenske nasjonalforsamlingen, 
betyr det jobbing tre dager i 
Stockholm og to dager i 
Värmland. Han har vært 
gjennom en intens innspurt 
med debatter, intervjuer og 
samtaler med velgere.

– Det har vært fantastisk 
moro å drive valgkamp. 

nær en plass i 
riksdagen:  jeg 

godt VAlg: Kjell-Arne 
Ottosson fra Rømskog.



Dette er et stykket kjøtt (det mest smakfulle, nam!) som befinner
seg i mellomgulvet på oksen, på siste ribben ved nyrene. Det kalles
for butcher steak på grunn av at slakteren alltid beholdt dette

stykket selv!
Denne serveres
medium stekt,
sammen med:

• fritert søtpotet
• grillede grønn-
saker
• chimichurri sauce
• creolsk dipsaus

Biffen er på
ca 350 gram.
Pris kr 320,-
Serveres til det er
tomt....

BUTCHER STEAK
eller «hanging beef», som man også kan si

– SERVERES HVER DAG –

Bjørkeveien 22,
1940 Bjørkelangen, tlf. 476 11 749

Men mange damer syntes dette
fort kan bli litt mye kjøtt, så det
er mulig å få litt mindre
stykker (ca 230 gram),
til en litt mindre pris.
Det vil da koste kr 275,-

VELKOMMEN

Vi har åpent
til kl. 0230

på Stuttreist
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En 30 år gammel mann fra 
Litauen er tiltalt og mistenkt for 
en lang rekke innbrudd og grove 
tyverier i Norge, Sverige og 
Litauen. Denne uken må han 
møte i Kongsberg tingrett. 

I vår ble det begått flere 
innbrudd på skoler og offentlige 
bygg i Kongsberg, og elektroniske 
spor førte politiet til en 30 år 

gammel mann fra Litauen, skriver 
Laagendalsposten.

30-åringen er tiltalt for flere 
tilfeller av grove tyverier fra blant 
annet skoler, offentlige bygg og 
en bilforretning.

Innbruddene skal ha skjedd 
flere steder i landet, blant annet i 
Kongsberg og Aurskog-Høland. 

I tiltalen står det at mannen 

brøt seg inn i Bjørkelangen 
Sportshall i mars 2018 og på 
Løken skole 19. juni i år.

Det er satt av to hele dager i 
Kongsberg og Eiker tingrett. 
30-åringen er tiltalt for til 
sammen ni tilfeller av grovt tyveri 
eller for å ha brutt seg inn i lokale. 
Mannens forsvarer, Elling Dahl, 
sier til avisen at mannen tidligere 

har erkjent noen av disse 
forholdene.

Mannen ble avslørt ved at det 
ble satt inn et ukjent SIM-kort i en 
av mobiltelefonene som ble 
stjålet i Kongsberg. De teknolo-
giske sporene gikk over lande-
grensene og politiet har blant 
annet vært i kontakt med svensk 
og litauisk politi.

– Det var politietterforskere i 
Kongsberg som avslørte mannen, 
og det er politiet i Kongsberg som 
har etterforsket saken, sier 
politiadvokat Hans Egil Seljords-
lia.

Seljordslia sier at mannen er 
etterlyst i Sverige og Litauen, 
mistenkt for vinningskriminalitet.

BjørkelAngen/løken

Må i retten for blant annet flere innbrudd i Aurskog-Høland

Håper på vindmøllepark på Setskog

Vil investere 400 millioner

– Hvor stor er sikkerhetsso-
nen rundt et slikt anlegg, lurte 
Geir Olsen (Sp) på da det ble åp-
net for spørsmål. 

– Man kan ha helt alminnelig 
ferdsel i området. Folk kan 
både jakte og plukke bær, bero-
liget Frank Berg. 

Olsen lurte på hva som ville 
skje med iskasting om vinte-
ren. Det hadde han hørt var et 
problem i Sverige. 

– Iskasting er avhengig av 
kulde og fuktighet, og er et 
større problem nord i Sverige 

enn sør. I innlandet er det tørt 
klima, så på Setskog vil det ikke 
bli noe problem, sa Berg. 

– Hvor mange husstander 
kan få strøm fra anlegget, un-
dret Olsen.

Svaret fra Berg var at anleg-
get vil få en kapasitet på strøm-
forsyning til mellom 6000 og 
7000 husstander. 

Simen Solbakken (H) var 
opptatt av Aurskog-Høland 
kommunes rolle. 

Berg fortalte at han hadde 
hatt forberedende møter med 

både ordfører Roger Evjen og 
næringssjef Erik Bakke om sa-
ken. 

– Neste skritt på veien er en 
melding til NVE og en konse-
sjonsprosess med blant annet 
konsekvensutredninger. Vi er 
opptatt av å være i dialog med 
vertskommunene. Ønsker dere 
dette velkommen? Hvis ikke, 
bruker vi ikke mer tid på det. 
Men hvis kommunestyret har 
et positivt flertall om, la oss si 
en måned, så kan vi gå videre 
med planene.

SØRUMSAND: Mellom 10 og 
20 prosent av beverbestanden 
i Sørum kommune kan tas ut i 
jakt.

En ny nasjonal forskrift om 
forvaltning av bever trådte i 
kraft 15.05.2017. Den nye na-
sjonale forskriften forutsetter 
at kommunen vedtar en lokal 
beverforskrift.

Sørum kommune opprett-
holder at de ønsker beverjakt i 
hele kommunen. Kommunen 
velger å følge anbefalingene 
fra forskningen, som sier at et 
uttak på inntil 10–20 prosent 
av bestanden er bærekraftig.

«Fastsetting av bestands-
mål krever et godt kunnskaps-
grunnlag. Derfor anbefales 
det en kartlegging av beverbe-
standen etter kommunesam-

menslåingen 1.1.2020, og 
innen fem år», heter det i 
saksfremlegget til Miljø- og 
samfunnsutviklingsutvalget.

Opprettholder 
beverjakta

jAktes på: Beveren.


